
A következő interjút Varga Edina tanárnővel készítettük el. 

-Mikor kezdett el a gimnáziumba járni? 

2000-ben kezdtem el itt a tanulmányaimat a 6 osztályosban. 

-Milyen tagozatok voltak akkoriban? 

Hasonlóképpen mint most, volt biosz-kémia, általános, matek és humán. 

-Mennyiben volt más az oktatás? 

Sokkal kevesebb óráink voltak, általában 6 volt egy nap. Nem voltak művészeti óráink 

és egy héten csak 3 testnevelés óránk volt. 

-Hogy nézett ki akkoriban az iskola? 

Az új aula még nem épült meg, ezért mi még a régi bejáratot használtuk. A büfével 

szembeni terem helyén viszont mosdók voltak. 

-Miért döntött úgy, hogy itt akar tanár lenni? 

Gimnazistaként nagyon szerettem ide járni és jól is éreztem itt magam . De nem utolsó 

sorban azért is, mert ez egy egyházi iskola. 

-Mennyivel voltak másak az iskola szokásai? 

Nem voltak nagy projektek, mint mostanában. Nagyon sokan jártak még szakkörökre 

is, mivel kevesebb órájuk volt és belefért az időjükbe. 


